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Spoštovane občanke in občani!

Pred vami je Bilten Občine Sveti Tomaž, s katerim vam želimo posredovati 

nekaj najpomembnejših informacij v zvezi z delovanjem naše občine v iztekajočem se letu, 

ter vas seznaniti z načrtovanim programom delovanja v prihodnjem letu.



NAGOVOR ŽUPANA

Spoštovane občanke in občani!
Le nekaj dni nas še loči do konca leta 
2016 v katerem so se zgodili 
raznovrstni dogodki, ki bodo 
zaznamovali vsakega izmed nas. 
Verjamem, da ste v tem obdobju 
doživljali številne srečne in prijetne 
trenutke, ob katerih tolikokrat postane 
tudi teža dneva lažja in prijetnejša. Žal 
življenje ni le veselje, je tolikokrat polno 
negotovosti, bolečine, tudi žalosti. 
Toda, smisel in uspeh ni v teh dveh 
nasprotujočih si stanjih. Bilo bi povsem 
narobe, če bi iskali vzrok nekega 
neuspeha, potrebno se je iz takšnih 
trenutkov ponovno dvigati in se iz 
različnih življenjskih situacij tudi kaj 
naučiti.

Tako kot to velja na osebni ravni velja 
enako tudi na širši družbeni ravni. 212 
lokalnih skupnosti na katere je 
razdeljena Republika Slovenija skrbi za 
blaginjo in potreben razvoj svojega 
prebivalstva. Občina Sveti Tomaž prav 
v tem iztekajočem letu praznuje 10. let 
svojega delovanja. Ko se danes 
oziramo na prehojeno pot bi lahko 
zapisali povsem enake besede, kot so 
zapisane za posameznika in ki veljajo 
na osebni ravni. Bili so trenutki sreče in 
veselja, ki je še posebej zvenelo ob 
različnih pridobitvah na katere smo še 
kako ponosni. Seveda pa so bili 
trenutki, ki so zahtevali veliko 
odgovornosti in potrebnega znanja, ki 
se ga ne da naučiti. Potrebne so 
izkušnje, ob katerih smo doživljali tako 
vzpone, kot padce. In kar je najbolj 
pomembno, prav iz slednjih smo se 
znali ponovno dvigniti in stopiti skupaj.

Ob tem jubilejnem letu se še posebej 
spominjamo tistih posameznikov, ki so 
pomembno vplivali na delo in rast naše 
lokalne skupnosti in jih ni več med nami. 
Brez njih in njihovega enkratnega 
doprinosa bi naša lokalna skupnost ne 
bila to kar danes je, zato naj prav njim 
velja moja iskrena zahvala za vse tiste 
drobne a tako pomembne sadove 
njihovega dela.

Spoštovane občanke in občani. Pred 
vami je Bilten občine Sveti Tomaž. I/ 
njem smo zapisali vse pomembnejše 
dogodke in trenutke, ki so zaznamovali 
naše skupno delovanje. Kljub realnemu 
zmanjševanju sredstev v občinskih 
proračunih smo uspeli izvesti planirane 
investicije, ki so bile zapisane v 
proračunu za to leto.

Investicijski plan za naslednje leto je še 
bolj ambiciozen in bo zahteval zvrhano 
mero preudarnosti in potrebnega 
optimizma. Kot župan sem še posebej 
ponosen nad delom našega 
Občinskega sveta, ki je najvišji organ 
odločanja v občini in deluje odgovorno 
z jasnim upoštevanjem načela 
sorazmernosti na vseh področjih 
delovanja. Zagotovo pa naše delo ne 
bi imelo potrebnega rezultata brez 
odgovorne in sposobne občinske 
uprave. Če v vse navedeno vključim 
tudi Vas spoštovani občani, ki razumete 
naše delo in nas podpirate, potem je 
uspešnost našega skupnega dela 
zagotovljena.



IZVEDENE INVESTICIJE V LETU 2016

V letošnjem letu smo namenjali finančna sredstva za izvedbo cestne infrastrukture. 
Moderniziranih je bilo dobrih 3,8 km cest in sicer JP Senik -Munda v dolžini 680 m, ter 
JP Senik proti Dimitrovski v dolžini 180 m, LC 302-241 Rakovci - Cizerl v dolžini 400 
m, tri JP 802-091, 802-211 in 802- 421 Rucmanci-Horvat, Savci- Goričan in Pršetinci 
-Žajdela v skupni dolžini 1,3 km. Skupaj z občino Ormož se je modernizirala skupna 
javna pot Gornji Ključarovci -Žvab v dolžini 300 m, od tega je naš del 150m. V desetih 
letih samostojne Občine Sveti Tomaž smo modernizirali 45 km od skupaj dobrih 70 km 
občinskih javnih poti.

JP Senik - Munda: Cestni odsek poteka v naselju Senik do domačije Munda. Dela so 
izvajali Asfalti Ptuj d.o.o. Vrednost investicije 44.000,00 EUR.

JP Senik - Dimitrovski: Cestni odsek poteka na Seniku proti domačiji Dimitrovski. 
Vrednost gradbenih del je bila 8.500,00 EUR, dela je izvajal izvajalec Asfalti Ptuj d.o.o.

Rekonstrukcija Lokalne ceste Rakovci - Cizerl. Cestni odsek poteka med hišo Cizerl 
in vaško kapelo Rakovci. Vrednost opravljenih del znaša dobrih 43.000,00 EUR, dela 
pa je izvajalo Cestno podjetje Ptuj d.d..

Modernizacija je bila izvedena tudi na treh cestnih odsekih in sicer Rucmanci-Horvat, 
Savci - Goričan in Pršetinci - Žajdela v skupni dolžini 1,3 km. Dela je izvajalo Cestno 
podjetje Ptuj d.d., vrednost vseh treh odsekov pa znaša dobrih 95.000,00 EUR.

Ob navedenih investicijah v cestno infrastrukturo, pa ne smemo pozabiti na sredstva, 
ki jih vlagamo za redno vzdrževanje občinskih cest. Za vzdrževanje lokalnih cest in 
javnih poti smo v tem letu namenili 114.000,00 EUR. Zimska služba na navedenih 
cestah je znašala dobrih 63.000,00 EUR. Izvajalec del na lokalnih cestah je 
Komunalno podjetje Ormož d.o.o., na javnih poteh pa so bile za letno vzdrževanje 
Javne službe Ptuj, za zimsko službo pa je izvajalec Grad - Trgo d.o.o. iz Savec.
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Ob zgoraj navedenih investicijah v cestno infrastrukturo smo v letošnjem letu začeli z 
nadaljevanjem gradnje širokopasovnega omrežja v vaseh Zagorje, Gradišče, Mala vas 
in del vasi Hranjigovci za cca 90 hišnih priključkov. Dela je izvajala družba GVO d.o.o. 
iz Ljubljane,ki je soinvestitor projekta. Sofinancirani delež za občino Sveti Tomaž je 
znašal 119.532,00 EUR. Poleg tega smo začeli z gradnjo optičnega omrežja v vasi 
Pršetinci v višini 34.655,00 EUR. Gradbeni del izvaja podjetje Grad Trgo d.o.o., ostali 
tehnični del pa podjetje Teleing d.o.o., ki nosi ta del stroškov.

V vasi Savci smo obnovili domačijo duhovnika, pisatelja dr. Stanka Cajnkarja. Z 
obnovo smo ohranili del dediščine, ki je pripadala velikemu možu iz našega kraja. 
Obnovo je izvajal podjetnik Franc Škorjanec s.p. iz Žvaba. Vrednost celotnega projekta 
skupaj z ureditvijo okolice in potrebno dokumentacijo je znašala 76.000,00 EUR. 
Vsebina obnovljene rojstne hiše je namenjena spominu na našega velikega rojaka in 
duhovnika. Ob tem pa si želimo, da bo to objekt, ki ne bo sameval ampak mu želimo 
dati življenje.
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ŠIRITEV KANALIZACIJSKEGA SISTEMA

Del naselja Svetega Tomaža še nima zgrajenega kanalizacijskega sistema. V ta 
namen smo zgradili nov usedalnik ob rastlinski čistilni napravi-RČN pod Osnovno 
šolo in vrtcem. Le ta nam omogoča, da se priključki lahko izvedejo pod enakimi pogoji 
kot to velja na novi rastlinski čistilni napravi v dolini Koračic. Istočasno smo morali 
pristopiti k sanaciji obstoječe RČN saj je preteklo 15 let od njene izgradnje. Tako sta 
urejeni novi čistilni gredi, pred nami pa je ureditev in zamenjava še tretje grede. 
Opravljena dela so znašala 38.000,00 EUR.

Ob kulturnem domu smo asfaltirali plato ter dostop do dvorane s čimer smo zaključili 
pomembno investicijo v sklopu ureditve centra. Dela je izvajalo podjetje Asfalti Ptuj 
d.o.o.. Vrednost del je znašala 32.867,00 EUR.
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DRUŽBENE DEJAVNOSTI

V občini niso pomembne samo investicije, ampak dobršen del proračuna zajemajo 
sredstva za delovanje šole, vrtca in oskrba starejših. Za dejavnost šole smo letos 
namenili dobrih 76.000,00 EUR, za delovanje vrtca Sveti Tomaž 233.000,00 EUR, za 
tuje vrtce v katere so vključeni naši otroci pa 42.000,00 EUR.

V novem šolskem letu se je povečal vpis otrok v vrtec, zaradi česar se je število 
oddelkov povečalo iz štiri na pet oddelkov.

Povečan vpis je vsekakor za občino pozitiven kazalnik, ki govori v prid povečanja 
mladih družin kar je vsekakor naš skupni cilj delovanja lokalne skupnosti. Naša skupna 
prihodnost bo zagotovljena samo pod pogojem, da se ustvarjajo potrebni pogoji za rast 
in življenje mladih družin.

Za domsko varstvo starejših, ki prebivajo v okoliših domovih smo namenili 92.000,00 
EUR, za prevoz šolskih otrok pa 52.000,00 EUR.

Za delovanje Gasilskih društev in Gasilske zveze Sveti Tomaž smo namenili 34.000,00 
EUR.

Na podlagi odločitve PGD Savci in sklepa GZ Sveti Tomaž se je pričel postopek za 
nakup novega gasilskega vozila GVC 16-25. V proračunu za naslednja tri leta je za 
nakup vozila planiranih 120.000,00 EUR.

V naslednjih mesecih bodo predstavniki PGD Savci opravili obisk po naših 
družinah s prošnjo za finančno pomoč pri nabavi tega vozila. Lepo ste 
povabljeni k velikodušnosti, saj bo nakup vozila brez pomoči družin naše občine 
težak in težko dosegljiv. Skupna vrednost GVC 15-25 je dobrih 200.000,00 eur.

V tem letu smo nadaljevali s spremembo Prostorskega načrta občine Sveti Tomaž.

V ta namen smo poskušali vključiti vse lastnike zemljišč, ki iz kakršnega koli vzroka 
nimajo urejenega zemljišča na katerem so stanovanjski ali gospodarski objekti.

Tako trenutno peljemo postopek sprememb prostorskega načrta za 600 vlagateljev.

Predvidevamo, da bo sicer zahteven in dolgotrajen postopek končan v naslednjem 
letu.

V letošnjem letu smo pristopili k izdelavi podrobnega prostorskega načrta in projektne 
dokumentacije za objekt, v katerem bi se izvajala dejavnost »Dnevno varstvo starejših, 
domska oskrba in medgeneracijsko sodelovanje«. Sedaj smo v postopku pridobivanja 
gradbenega dovoljenja, ki bo praviloma pridobljeno konec letošnjega leta, v naslednjih 
dveh letih pa bomo izvajali investicijo.

Občina je tudi v letošnjem letu občanom namenila sredstva za kmetijstvo 
in za razvoj drobnega gospodarstva



VLAGANJE V OBJEKTE V OBČINSKI LASTI 
TER V SAKRALNE OBJEKTE V ZASEBNI LASTI

V zadnjih letih se povečuje povpraševanje po občinskih, neprofitnih stanovanjih za 
potrebe naših družin. V ta namen pristopamo k urejanju in sanaciji prostora starega 
vrtca na naslovu Sveti Tomaž 18. Izdelan je tudi idejni projekt novega Stanovanjskega 
objekta v katerega bi umestili najmanj 6 novih stanovanjskih enot. Izgradnja objekta je 
predvidena v centru Svetega Tomaža. Ker je občina pred veliko investicijo (izgradnja 
medgeneracijskega centra), bo realizacija izgradnje stanovanjskega objekta 
pomaknjena v naslednja proračunska leta.

V tem letu smo poskrbeli za obnovitvena dela na objektu Osnovne šole Sveti Tomaž, 
kjer smo opravili pleskarska dela na fasadi objekta ter v notranjosti šole. V naslednjem 
letu želimo s temi deli nadaljevati.

Poleg tega smo namenili sredstva za sakralne objekte (v cerkvi so se opravila 
pleskarska dela ter uredil prostor zakristije). Na Gomili v Senčaku smo uredili ostrešje 
vaške kapele- obnova strehe in kritine.

S proračunskimi sredstvi smo omogočili delovanje naših društev na vseh področjih 
delovanja. Kljub vedno večjim obveznostim, ki nam jih nalaga zakonodajalec 
ohranjamo višino sredstev, ki jih zagotavljamo omenjenim društvom za njihovo 
delovanje.

Tako kot že prejšnja leta smo tudi letos kandidirali za pridobitev javnih del, saj se 
zavedamo socialne stiske naših občanov, posebno tistih, ki so nezaposleni. V 
letošnjem letu smo preko javnih del pomagali sedmim občanom in jim na ta način 
omogočili nekajmesečno zaposlitev in sicer dvema preko javnih del na občini, ostalim 
petim pa preko zavodov. Tudi v bodoče si želimo, da bomo uspešni pri pridobitvi javnih 
del, saj lahko s tem pomagamo našim nezaposlenim občanom.



PROGRAM DELA ZA LETO 2017

Investicije:
Največja investicija ki jo bomo izvedli v prihodnjih dveh letih bo gradnja novega 
Medgeneracijskega centra. Občina Sveti Tomaž namerava zaradi vedno večjega 
deleža starejših oseb, ki potrebujejo bodisi dnevno varstvo ali stalno domsko oskrbo 
in da bi jim le to omogočila čim bližje njihovemu domu, zgraditi medgeneracijski center, 
v katerem bi bili prostori namenjeni za različne oblike bivanja starejših, poleg tega pa 
bi bili prostori namenjeni tudi za ostale občane, športne aktivnosti in medgeneracijska 
druženja. V mansardi bodo prostori namenjeni za potrebe splošne in zobne ambulante.

Stavba novega Medgeneracijskega centra bo na lokaciji podolgovatega platoja na 
južnem pobočju poseljenega hriba, na vrhu katerega se nahaja osnovna šola in 
novozgrajeni vrtec.

Osnovni tlorisni gabarit objekta je pravokotne oblike - 38,55m x 18,35 m in etažnosti 
P + 1 + M. Pritličje bo namenjeno za bivanje starejših oseb z demenco, v nadstropju 
bodo prostori namenjeni bodisi dnevnemu ali stalnemu bivanju starejših oseb, v 
mansardi pa bodo prostori za rekreacijo, medgeneracijsko druženje ter splošna in 
zobna ambulanta.

Objekt bo grajen iz naravnih materialov, tradicionalno prisotnih pri gradnji objektov v 
teh krajih (opeka, beton, les). Kvadratura celotne stavbe znaša 1.147,09 m2.

V našem domu bo tako zagotovljenih 32 ležišč od katerih je 16 ležišč v pritličju za 
potrebe demence ostala ležišča pa v nadstropju za dnevno oziroma stalno bivanje 
starejših oseb. O naši nameri smo obvestili tudi Ministrstvo za delo in socialne zadeve. 
Ker bo Medgeneracijski center Sveti Tomaž enota CSO Ormož smo si pred 
nameravano gradnjo pridobili soglasje ustanoviteljic skupaj s CSO.

Modernizacija cest v letu 2017

Modernizirali bomo cca 3,6 km odsekov cest in sicer:

- JP 802-991 Koračice- Grašič

- JP 802-101 Rucmanci - Petek

- JP 802- 125 Trnovci -Muršič

- JP 802-921 Sejanci -Strjanci

- JP 802-406 Mala vas- Kostanj

- JP 802-241 Sveti Tomaž -Zagorje vrh
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Za izgradnjo širokopasovnega omrežja je planiranih 82.000.00 EUR. Ta sistem želimo 
zgraditi tudi na območjih, ki so še vedno nepovezana s tem omrežjem. Pomemben 
podatek je zagotovo pokritost Slovenskega prostora s tem omrežjem. Po zadnjih 
podatkih je le 10% področja Slovenije pokrito s širokopasovnim omrežjem (OŠO) ter 
le 30% s kabelskim sistemom. Z dokončanjem planiranih odsekov širokopasovnega 
omrežja na našem področju bomo v naslednjem letu dosegli 80 % pokritost. V 
spomladanskem času bomo nadaljevali z izgradnjo omrežja v vasi Mezgovci. O 
nadaljnji širitvi omrežja vas bomo obveščali.

V naslednjem letu bomo nadaljevati z izdelavo projektne dokumentacije za 
kanalizacijski vod na zahodnem delu vasi Sv. Tomaža, za del naselja Svetega Tomaža 
od Laliča z navezavo na obstoječo RČN pod šolo.

Ob predvidenih investicijah bomo zagotavljali sredstva za izvajanje dejavnosti šole, 
vrtca, skupnih zavodov, vseh društev v naši občini, za naše oskrbovance v domovih 
za starejše, za šolske prevoze, za zdravstveno zavarovanje brezposelnih oseb. Poleg 
tega si bomo prizadevali za razvoj našega kmetijstva in drobnega gospodarstva.

Sredstva bomo namenili tudi za obnovo sakralnih spomenikov, ki predstavljajo našo 
kulturno dediščino. Zagotoviti moramo potrebna sredstva za izdelavo projektne 
dokumentacije za projekte, ki jih bomo izvajali v finančni perspektivi 2014-2020. Tu 
gre še posebej za izdelavo projektne dokumentacije za izgradnjo vodovodnega 
sistema na odseku » Hajndl - Rakovci«.

Sistem vodovodnega omrežja je na našem območju star cca 40 let kar pa predstavlja 
velik strošek za lokalno skupnost, saj je zaradi dotrajanosti materialov vedno več okvar 
na sistemu. Tako se načrtuje izgradnja novega transportnega voda med Vičanci, 
Kostanjem in Rakovci, ter na trasi Litmerk, Lahonci, Pršetinci, Hranjigovci in 
Ključarovci. V sklopu tega projekta se predvideva nov vodohran na Kostanju, ki bo s 
svojo povečano kapaciteto omogočal potrebno kvalitetno preskrbo prebivalstva na tem 
območju. V posameznih predelih je namreč pritisk tako nizek, da je uporaba vode iz 
sistema motena in zahteva dodatne naprave za povečanje pritiskov.

Ob pokopališču smo odkupili zemljišče, ki bo namenjeno za parkirišče. V ta namen je 
potrebno pridobiti projektno dokumentacijo in gradbeno dovoljenje.

Nadaljevali bomo s prodajo občinskih zemljišč, ki jih občina ne potrebuje, prav tako pa 
bomo kupili tista zemljišča, ki so lokalno skupnost posebnega pomena.

Ponovno vas obveščamo, da ima občina še vedno prazne prostore v objektu stare 
pošte - Sveti Tomaž 22, ki bi bili primerni za izvajanje mirne dejavnosti. Vsi 
zainteresirani kupci ali najemniki ste dobrodošli.
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Občina Sveti Tomaž je pred tremi leti izdelala potrebno dokumentacijo za izgradnjo 
pločnika ob regionalni cesti v skupni dolžini 900 metrov. Iz varnostnega vidika, gre za 
najnevarnejši odsek državne ceste med Ljutomerom in Ptujem, ki vodi skozi naselje 
Svetega Tomaža in na kateri ni poskrbljeno za varno pot, ki jo koristimo tako za obiske 
na pokopališču, kot otroci za pot v šolo.

Potrebna dokumentacija je predana Direkciji za ceste RS, kjer čaka na zagotovitev 
sredstev iz državnega proračuna. Ko bo Direkcija podpisala »sofinancersko pogodbo« 
za izvedbo projekta, bomo pristopili k potrebnemu odkupu zemljišč, kar bo strošek 
našega proračuna. V projektu je predvidena izgradnja pločnika z javno razsvetljavo, 
meteorno kanalizacijo in potrebno rekonstrukcijo cestišča. Investicija je ocenjena na 
cca 600.000.00 EUR. S podpisom » sofinancerske pogodbe » bo določen potreben 
delež sredstev, ki jih bomo morali zagotoviti v našem proračunu.

V minulem letu je Direkcija RS za ceste skupaj z upravljavcem Cestnim podjetjem Ptuj 
d.d. obnovila dotrajano cestišče v naselju Savci, pred dvema letoma pa odsek v naselju 
Koračice. V naslednjem letu se pričakuje nadaljevanje obnovitvenih del. Posebej 
nevaren odsek je križišče regionalne ceste z lokalno cesto v Koračicah, kjer se 
predvideva sprememba prometnega režima. V ta namen je bil opravljen terenski ogled 
predstavnikov posameznih služb in inšpekcij, ki bodo pripravili predlog rešitve 
omenjenega križišča.

LAS UE Ormož:

V tem letu je pričel delovati Las za območje naših treh občin in sicer občine Ormož, 
Središče ob Dravi in Sveti Tomaž.

Spisana in potrjena je bila »Strategija lokalnega razvoja« s pomočjo katere bo v 
naslednjih pet letih možno koristiti sredstva tako iz Kmetijskega sklada kot iz 
Regionalnega razvojnega sklada.

Sredstva so za omenjeno obdobje ocenjena na 1.4 milijona EUR za LAS UE Ormož. 
Žal teh sredstev ne bo mogoče koristiti za neposredne investicije na področju 
komunalne infrastrukture, ampak gre za sofinanciranje »mehkih projektov«, v 
sodelovanju z zasebnim kapitalom. Glavnina naših projektov bo namenjena podpori 
turizmu, ki je eden od pomembnih potencialov naše občine. Tako želimo umestiti v naš 
prostor dve postajališči za avtodome, eno v Savcih in eno v Svetem Tomažu, urediti in 
dodatno opremiti tržnico v centru Svetega Tomaža ter izdelati informacijsko turistične 
table. Velik poudarek želimo dati večji turistični ponudbi na ribniku Savci in ob njem. 
Tako bomo v naslednjem letu pričeli s pridobitvijo potrebne dokumentacije in soglasij 
za mirno plovbo po delu ribnika ter z izdelavo potrebne dokumentacije za sprehajalno 
pot ob ribniku.



PROGRAM DELA ZA LETO 2017
Pomemben člen v turistični ponudbi kraja želi postati smučišče v Koračkem vrhu, ki 
predstavlja enega izmed športno-turističnih objektov naše občine. Člani Smučarskega 
kluba vlagajo veliko truda za delovanje smučišča. Zadnjih nekaj let so mile zime 
onemogočile možnost tovrstnega športa na tem smučišču. Po mnenju stroke je edina 
možna rešitev v umetnem zasneževanju. Ta odločitev je nadvse ambiciozen načrt, ki 
ga brez sodelovanja sosednjih občin ne bo mogoče realizirati. V primeru podpore tako 
široko zastavljenega projekta bo dana možnost realizacije v sorazmerno kratkem času.

Zadnja leta opažamo porast obiskovalcev naše občine, še posebej različnih skupin, ki 
si želijo ogledati našo lepo naravo in različne objekte turističnega in kulturnega 
značaja.

V ta namen smo se odločili, da odpremo turistično pisarno, ter zaposlimo osebo, ki bo 
skrbela za turistično ponudbo.

Pisarna bo opremljena in predana v uporabo v naslednjih mesecih in sicer v rojstni hiši 
Stanka Cajnkarja v Savcih.

Zaposlen turistični delavec bo skrbel za turistično promocijo kraja, opravljal vodene 
oglede ter aktivno sodeloval na različnih področjih javnega življenja.

Zavedamo se, da brez »Dobre turistične zgodbe« ne bomo uspeli. Kraj ima 
velik potencial, imamo kaj ponuditi, imamo pridne in sposobne ljudi. Potrebno nas je 
le povezati in nastopati Skupaj.



USTANOVE IN DRUŠTVA SE PREDSTAVLJAJO
I__________________________________________ __ ______________________________ ___________ /

V Vrtcu pri OŠ Sveti Tomaž imamo v tem šolskem letu 2016/17, prvič oblikovanih 
pet oddelkov otrok prvega in drugega starostnega obdobja.

Novi prostori, sama zgradba vrtca, nam omogočajo optimalne pogoje za izvajanje 
vzgojnega dela, otrokom pa vsestranski razvoj, učenje preko igre,... Veliko možnosti 
za prehajanje otrok iz igralnice na teraso, na prosto, igrišče. Skupni prostor - 
telovadnica je maksimalno izkoriščen; vsakodnevna razgibavanja, vadbene ure, 
gibalne igre, druženja, dejavnosti na ravni vrtca, roditeljski sestanki, prireditve za 
starše, lutkovne predstave, izvajanje obogatitvenih dejavnosti, igralni kotički,...

Naše vodilo je naša vizija vrtca: »S STROKOVNOSTJO, POVEZOVANJEM IN 
TOPLO BESEDO, Z MAJHNIMI KORAKI PUŠČAMO VELIKE SLEDI.«

Strokovne delavke vizijo in poslanstvo vrtca uresničujemo z dobro načrtovanimi 
dejavnostmi, ki vključujejo otroke, starše in okolje, seveda v povezavi s Kurikulumom 
- nacionalnim dokumentom predšolske vzgoje.

Načrtujemo in izvajamo raznovrstne posebne dni, obeležujemo dogodke in izvajamo 
bogat dodatni program s pomočjo staršev in zunanjih izvajalcev, ob upoštevanju 
različnih kultur in drugih značilnosti družin naših otrok.

Sodelujemo v številnih projektih, v katerih otroke ozaveščamo o pomembnosti 
ohranjanja našega okolja, spodbujamo, da opazujejo in se zavedajo lepot, kvalitet in 
značilnosti našega kraja, naše dežele, kako dejavno prispevati k varovanju in 
ohranjanju narave - čistega okolja.

Preko projektov zelo uspešno promoviramo naš kraj, našo občino.

Sodelujemo na aktualnih razpisanih likovnih in drugih natečajih in dosegamo vidne 
rezultate.

Povezujemo se s širšim in ožjim okoljem, z različnimi institucijami...

Zapisala: Mateja Vajda, pom. ravnateljice za vrtec



TRETJE ŽIVUENSKO OBDOBJE NAJ BO SKRB 
VSEH OBČANOV

V okviru CSO Ormož deluje strokovni tim za spremljanje razmer starejših na lokacijah 
vseh treh občin, v katerega so vključene socialne delavke doma (CSO Ormož), 
patronažne sestre ZD Ormož in socialna delavka CSD Ormož.
Rezultati v skrbi za starejše in druge rizične skupine ter izključene občane v okolju so 
pozitivno vidni. Trenutno raziskujemo nove možnosti ponudbe programa pomoči na 
domu, dnevne, počitniške, nočne oskrbe in nege rizičnih skupin v organiziranih oblikah 
v okviru medgeneracijskih centrov oz. domov čim bližje občanom.
Tako sledimo usmeritvam državne strategije po urejanju pogojev in skrbi za starejše v 
državi znotraj institucionalnega varstva in drugih oblikah z ustanavljanjem manjših 
bivalnih enot institucionalnega varstva v neposredni bližini starostnikovega okolja oz. 
okolja rizičnih skupin občanov, s čim širšo celostno ponudbo storitev starostnikovim 
potrebam - tako za pomoč starostnikom kot skrbnikom.

Analiza pregleda prebivalstva po starosti in koeficientu odvisnosti starih je pokazala 
potrebo po pridobitvi novih kapacitet za institucionalno varstvo (nastanitvene 
kapacitete), saj podatki kažejo, daje letna potreba znotraj vseh treh občin oz. upravne 
enote Ormož najmanj 20 mest, če upoštevamo izhodišče 50 % vključitve v 
institucionalno varstvo starejših od 80 let oz. v organizirano nastanitev. Podatki, da je 
indeks staranja + 11,9 v primerjavi 2011/2014 (~ +6,8 v štirih letih) in da se letno 
poveča število prebivalcev od 80 let in več za 47 občanov (občina Ormož +36, občina 
Središče ob Dravi +7, občina Sveti Tomaž +4) potrjujejo potrebe po dodatnih 
institucionalnih namestitvah vsaj 20 mest. Z namenom, da zagotovimo zadostne 
kapacitete pristopamo k obnovi zgradbe v neposredni bližini doma v Ormožu in 
novogradnjo pri Svetem Tomažu kot centrom občinskega povezovanja vseh generacij 
s poudarkom na zagotavljanju potreb občanov tretjega življenjskega obdobja.

Analiza je prav tako pokazala, da se bo večala potreba po pomoči na domu in 
določenih servisnih službah (dostava hrane, dnevno varstvo, počitniško varstvo, nočno 
varstvo, programi določenih dejavnosti in aktivnosti.....) za drugo polovico starejših od
80 let, ki ne bodo vključeni v institucionalno varstvo (~26 občanov letno) brez 
upoštevanja prebivalcev starih od 65 do 80 let, ki so prav tako iskalci pomoči na domu 
in naštetih servisnih služb.

Spoštovani župan in občani Svetega Tomaža dovolite mi, da se vam zahvalim za 
korektno sodelovanje, saj brez vašega razumevanja potreb v tretjem življenjskem 
obdobju in odgovornosti do kvalitete življenja tudi starejših ne bi bili tako daleč do 
ureditve tega vprašanja v vaši občini. V prepričanju, da boste ob koncu naslednjega 
leta lahko rekli, pa smo uspeli,
Vam želim vesele praznike in srečno novo leto 2017.

dr. Bojan BURGAR, dipl.org. dela

dipl.org


f OTVORITEV PROSTOROV KARITASA V 
SVETEM TOMAŽU

Že pred leti se je rodila ideja o Karitasu v naši župniji. Rasla je tiho in počasi in bilo je 
vedno več ljudi, ki so zamisel o ustanovitvi le te podpirali. Pomagati drugim pač ne 
more biti nekaj slabega, pomembno je, da je iskreno.

Prve napotke smo dobili od predsednika nadškofijske Karitas, g. Maček Branka in 
generalnega tajnika g. Darka Bračuna. Svoje izkušnje so nam zaupali sodelavci iz 
župnije Ormož in tako smo se lotili prvih nalog, ki so nam bile zaupane.... V uporabo 
smo dobili prostore starega župnišča, ki ga je najedal zob časa. Zavihali smo rokave 
in z pomočjo pleskarja g. Srečka Vurušiča obnovili prostore.

Priznamo, sami bi težko naredili kaj velikega. Uporabili smo samo svoj čas in pridne 
roke. Pri prenovi je nekaj del opravil g. Vurušič brezplačno, del stroškov pa je krila 
nadškofijska Karitas. Kljub nekaterim spremembam, smo ohranili prostore, kot so bili 
nekoč. Želimo, da naši obiskovalci čutijo toplino in domačnost.

V nedeljo, 27. novembra so bili tako slovesno predani v uporabo prostori župnijske 
Karitas Sveti Tomaž. Blagoslov je opravil g. nadškof Alojzij Cvikel. Predsednik Karitas- 
a je župnik g. Tomislav Roškarič, v sklopu Karitasa pa aktivno deluje 10 članic. Ob 
četrtkih so člani Karitasa na voljo za vse, ki bi potrebovali njihovo pomoč. Ob otvoritvi 
so zapisali: » Nismo strokovnjaki na področju socialnega dela. Smo pa vaši sosedje, 
sovaščani ali znanci različnih poklicev in sposobnosti s pomembnim ciljem-pomagati 
pomoči potrebnim.

Lepo vabljeni vsi, ki ste v stiski in vsi tisti, ki ste pripravljeni darovati in pomagati svojim 
sokrajanom, da se oglasite na sedežu Karitas.

Predsednik Župnijske Karitas Sveti Tomaž: 
Tomislav Roškarič, župnik



INVESTICIJSKA VLAGANJA V OBJEKT ZD ORMOŽ

Investicija v dograditev 
oziroma širitev objekta 
Zdravstvenega doma Ormož 
v letu 2017

Zdravstveni dom Ormož se v zadnjih 
dveh letih sooča z izrazito 
prostorsko in lokacijsko 
utesnjenostjo, saj je že zdavnaj 
prerasel svoje prostorske okvirje. 
Zdravstvena dejavnost Zdravstvenega 
doma Ormož se opravlja na 2.209 m2 
(na lokaciji Ulica dr. Hrovata 4), skladno 
z normativi, ki opredeljujejo 
zdravstveno dejavnost pa bi potrebovali 
3.179 m2. Zavod opravlja delo tudi na 
3 lokacijah izven Zdravstvenega doma 
Ormož. Vodstvo zdravstvenega doma 
in z njim Svet zavoda je večkrat 
razpravljal o prostorski problematiki in 
sprejel usmeritev, da je celovita in 
dolgoročna prostorska in lokacijska 
utesnjenost zdravstvenega doma lahko 
dokončno rešena le z novogradnjo. 
Določene dejavnosti so v neprimernih 
prostorskih pogojih, kajti naš obseg 
dejavnosti je presegel trenutne 
prostorske zmogljivosti. V preteklih 
desetih letih smo namreč razširili našo 
zdravstveno dejavnost za več kot 25%, 
tako v splošni dejavnosti- dejavnost 
splošnih ambulant in službe nujne 
medicinske pomoči, zobozdravstvu, 
področju specialističnih dejavnosti, 
zagotovili pa bomo tudi primerne 
prostore za uvedbo tako imenovanih 
referenčnih ambulant.S širitvijo bomo 
zagotovili tudi prostore za nove time; 
trenutno imamo namreč kar pet 
specializantov družinske medicine, 
enega specializanta s področja 
medicine prometa, dela in športa, 
specializantko s področja klinične 
psihologije, prav tako pa bomo z 
novogradnjo zagotovili prostore za 
uvajanje novega programa razvojne 

ambulante, kakor zagotovili prostorske 
pogoje za tako imenovani » satelitski 
urgentni center«, za katerega 
kandidiramo v sklopu reorganizacije 
nujne medicinske pomoči v Sloveniji.
S širitvijo zdravstvenega doma bomo 
pridobili 661 dodatnih kvadratnih 
metrov površin. V novih prostorih, ki jih 
bomo pridobili z nadzidavo otroškega in 
šolskega dispanzerja, bomo v 
nadstropje oz. mansardo preselili 
dejavnost otroškega in šolskega 
dispanzerja ter uredili prostor za 
specialistične ambulante, pritličje v 
obsegu 286 kvadratnih površin pa 
bomo preuredili za dejavnost splošnih 
ambulant skupaj z referenčnimi 
ambulantami. V sklopu obsežne 
investicije načrtujemo tudi rušitev 
veznega hodnika med traktom splošnih 
ambulant in sedanjimi prostori 
otroškega šolskega dispanzerja ter na 
tem mestu izgradnjo prizidka, v katerem 
bomo uredili prostore za izvajanje 
urgentne in splošne dejavnosti, v 
mansardi oz. nadstropju pa tudi 
prostore za klinično psihologijo, 
razvojne ambulante in preventivno 
dejavnost. Po rušitvi stopnišča bomo 
zgradili še novo stopnišče z dvigalom. 
Celotna naložba je ocenjena na 
približno 1,7 milijona evrov, od tega naj 
bi zdravstveni dom prispeval okoli 
440.000 evrov lastnih sredstev. Za 
zagotovitev preostalih sredstev pa bo 
zdravstveni dom s poroštvom občin 
ustanoviteljic najel 15-letni kredit v višini 
okoli 1,3 milijona evrov, pri čemer bo 
občina Ormož odplačala 965.000 evrov, 
Središče ob Dravi 169.000 evrov, Sveti 
Tomaž pa 165.000 evrov.
Projektna dokumentacija tako 
imenovani PGD in PZI so že izdelani, 
sedaj smo postopku priprave vloge za 
izdajo gradbenega dovoljenja, ki jo 
nameravamo vložiti januarja 2017. 
Javni razpis za izbiro izvajalca bomo 
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predvidoma razpisali marca prihodnje 
leto. Načrtujemo, da bi z deli pričeli 
maja oz. junija prihodnje leto, projekt pa 
v celoti zaključili konec leta 2017.
Organizacijskih težav v času obsežne 
gradnje, ne pričakujemo. Dogovori o 
tem, na kak način bomo organizirali 
delo v času gradnje novih prostorov 
namreč že potekajo. V prostorih starega 
rentgena smo začasno uredili 
nadomestni prostor za delovanje 
šolskega in otroškega dispanzerja v 
času novogradnje, sedaj pa v teh 

prostorih deluje splošna ambulanta za 
družinsko medicino. Sicer pa bomo o 
tem, kako se bo dejavnost v času 
gradnje izvajala in kje bodo pacienti 
našli določene storitve, pravočasno 
obvestili občane vseh treh občin 
ustanoviteljic preko lokalnih medijev. 
Naše paciente pozivamo, da bodo 
potrpežljivi v času izvajanja 
novogradnje v letu 2017, ker bomo 
takrat začasno delovali v nadomestnih 
prostorih.«

Vlasta Zupanič Domajnko 
Direktorica Zdravstvenega doma Ormož



OBČINA SV. TOMAŽ- SAMOOSKRBA PODRAVJA

Občina Sveti Tomaž - partner v projektu Samooskrba Podravja

Naša odločitev- 
podpiramo domače!

Samooskrba Podravja

Občina Sveti Tomaž skupaj z občinama Ormož in Središče ob Dravi nadaljuje z izvajanjem 
aktivnosti v okviru projekta Samooskrba Podravja. V projekt so vključene tudi druge občine 
Zgornjega in Spodnjega Podravja s ciljem zvišati stopnjo lokalne samooskrbe, nuditi podporo 
razvoju dopolnilnih dejavnosti na kmetiji, izobraževanju, povezovanju pridelovalcev in 
potrošnikov, trženje in promocijo s poudarkom na lokalnem prebivalstvu.

Da bomo povečali delež pridelane hrane ne samo v naši regiji, ampak v celotni Sloveniji se 
moramo potruditi vsi. Zakaj je pomembno, da pridelamo in kupujemo domačo, lokalno hrano.

-Sadje in zelenjava lokalnega izvora imata zaradi primerne dozorelosti in krajše poti od 
pridelovalca do potrošnika višjo hranilno in biološko vrednost, ter vsebuje manj pesticidov.

-Hrana lokalnega izvora vsebuje manj konzervansov, saj pri sadju in zelenjavi domačega 
izvora zaradi bližine pridelave ni treba uporabljati konzervansov, kar je pomemben dejavnik pri 
našem zdravju. Medtem ko se sadje in zelenjava, ki ju čaka dolgotrajen transport, pobirata in 
obirata mnogo prezgodaj, poleg tega pa sta še močno kemično obdelana.

-S kupovanjem hrane lokalnega porekla podpiramo lokalne pridelovalce, kmetijsko panogo, 
lokalno samooskrbo, okolje ter skrbimo, da bodo kmetije v naši skupnosti obstajale tudi v 
prihodnosti. Z večanjem obsega potrošnje lokalnih pridelkov in proizvodov skrbimo, da se 
ohranjajo delovna mesta.

-Skrbimo za naše okolje, saj prevoz hrane pomembno vpliva na kakovost zraka. Če naša hrana 
potuje z letalom, tovornjakom, vlakom ali ladjo, ima to negativen učinek na okolje, saj s tem 
onesnažujemo zrak, ki vpliva na zdravje ljudi, posebej na dihalne poti. S krajšimi transportnimi 
potmi prispevamo k zmanjšanju izpustov toplogrednih plinov in tako skrbimo za boljši, čistejši 
bivanjski prostor. Potrebno se je zavedati tudi embalaže, ki je potrebna za daljši prevoz in 
skladiščenje hrane, saj je ta embalaža problematičen odpadni material.



POMEMBNE INFORMACIJE JAVNEGA ZNAČAJA
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Vris objektov v kataster

Pri našem delu ugotavljamo, da obstaja še veliko lastnikov, ki nimajo vrisanih svojih objektov 
(stanovanjske hiše, gospodarski objekti) v kataster, oziroma ti ne ustrezajo dejanskemu 
stanju. Vsi ki ste zgradili objekte na podlagi veljavnih dovoljenj in še nimate objektov vrisanih 
vas prosimo, da si preko pristojnih geodetov to čimprej uredite.

Ostali, ki pa imate objekt postavljen brez dovoljenj, pa vas pozivamo, da si jih čimprej 
legalizirate oziroma zanje pridobite potrebna dovoljenja in jih nato vrišete preko pristojnih 
geodetov.

Določila in predpisi so povzeti iz veljavne področne Zakonodaje

Zakonska določila o cestah

Ker opažamo, da se še vedno kršijo pravila pri oranju, vas ponovno obveščamo in 
predstavljamo kršitve zakonskih določb, posledice takega ravnanja in pravilen pristop k temu 
opravilu.

Zakon o cestah (ZCes-1, Ur. I. RS št. 109/10, 48/12, 36/14, 46/15) v4. točki drugega odstavka 
5. člena določa: »Prepovedano je orati na razdalji manj kot 4 metre od roba cestnega sveta v 
pravokotni smeri na cesto ali na razdalji manj kot meter od roba cestnega sveta vzporedno s 
cesto.« Kršitev zgornjega člena pomeni prekršek, ki je sankcioniran v 7. odstavku 5. člena 
ZCes-1 (posameznik se kaznuje z globo 1000 €) in 8. odstavku 5. člena ZCes-1 (pravna oseba 
se kaznuje z globo 4000 € in odgovorna oseba z globo 10006).

Pomen posameznih izrazov je določen v 2. členu ZCes-1 in je naslednji:

Cestni svet je zemljišče, katerega mejo na podlagi predpisov o projektiranju javnih cest 
določajo linije med skrajnimi točkami prečnega in vzdolžnega profila cestnega telesa, vključno 
z napravami za odvodnjavanje. Meja cestnega sveta poteka največ 2 metra od linij skrajnih 
točk, vključno z napravami za odvodnjavanje.

Cestno telo je del javne ceste, ki ga sestavlja cestišče z nasipi in vkopi.

Cestišče je del javne ceste, ki ga sestavljajo vozišče, odstavni in ločilni pasovi, kolesarske 
steze, pločniki, bankine, naprave za odvodnjavanje, če so tik ob vozišču, ter zračni prostor v 
višini 7 metrov, merjeno od točke na osi vozišča.

Bankina je utrjen vzdolžni del cestišča ob zunanjem robu vozišča, ki zagotavlja bočno 
stabilnost vozišča in brežine ter omogoča namestitev prometne signalizacije in opreme.

Vozišče je del cestišča, ki ima eno ali več smernih vozišč, namenjeno prometu vozil pod pogoji, 
določenimi s predpisi o pravilih cestnega prometa, pa tudi pešcem in drugim udeležencem 
cestnega prometa, če s prometno signalizacijo ni določeno drugače (glej skico 1)
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Za lažje razumevanje, kaj v praksi pomenijo pravilni odmiki pri oranju od cestnega sveta, vam 
predstavljamo skici (skici 2 in 3).

Zaradi neupoštevanja pravilnih odmikov prihaja pri oranju kmetijskih površin do poškodb 
spodnjega nosilnega ustroja ceste. Posledica oranja preblizu bankine ali celo v cestišče je 
razpokanost asfalta, posedki robu prometnega pasu, spreminja trdnost bankin in s tem tudi 
stabilnost samih cest, kar precej skrajšuje življenjsko dobo cest. Škoda, ki nastane je velika, 
občina pa je prisiljena namenjati sredstva za popravilo obstoječih cest, namesto, da bi denar 
namenjali za nove ceste in celovite prenove.

Poleg tega pa prihaja tudi do onesnaženja cestišča z nanosom blata in zemlje. Orač oziroma 
voznik delovnega stroja je dolžan, preden se vključi na javno cesto, pnevmatike očistiti blata, 
zemlje in drugih snovi ter tako očiščen zapeljati na javno cesto. Zakon o cestah namreč v prvi 
alineji 5. točke drugega odstavka 5. člena določa, da je na cestišče javne ceste prepovedano 
nanašati blato ali jo kako drugače onesnaževati. Za omenjeni prekršek je predpisana tudi globa 
(posameznika se kaznuje z globo 1000€, pravno osebo se kaznuje z globo 4000 € in 
odgovorno osebo z globo 1000 €).

V primeru, da kmetijskih del nikakor ni mogoče izvesti tako, da ne bi ovirali in ogrožali prometa, 
poškodovali cesto ali povečali stroškov njenega vzdrževanja, Zakon o cestah v 27. členu 
dopušča tudi možnost, da izvajalec del pred pričetkom izvajanja del upravljavca cest (občino) 
zaprosi za soglasje teh del. S tem soglasjem se določijo pogoji, pod katerimi se ta dela lahko 
opravijo, po potrebi se določi začasna označitev ovire na ali ob cesti z začasno prometno 
signalizacijo ter dolžno ravnanje izvajalca del po tem, ko je z deli zaključil.

1. Prikaz pomenov izrazov:

(Vir skice: Oranje pravokotno 90 in vzporedno_Prerez. pdf, Cestno podjetje Nova Gorica in Ministrstvo RS za 
infrastrukturo in prostor)



POMEMBNE INFORMACIJE JAVNEGA ZNAČAJA

2. Oranje pravokotno na cesto:

(Vir skice: Oranje pravokotno 90 in vzporedno_Prerez. pdf, Cestno podjetje Nova Gorica in Ministrstvo RS za 
infrastrukturo in prostor)

3. Oranje vzporedno s cesto:

(Vir skice: Oranje pravokotno 90 in vzporedno_Prerez. pdf, Cestno podjetje Nova Gorica in Ministrstvo RS za 
infrastrukturo in prostor).

V primeru kršitev smo tako odgovorni za svoje ravnanje, še posebej če je zaradi tovrstnih 
posegov ogrožena varnost v cestnem prometu.

Medobčinska inšpekcija Skupne občinske uprave občin v spodnjem Podravju



POMEMBNE INFORMACIJE JAVNEGA ZNAČAJA

SMETI-LOČEVANJE ODPADKOV

Žal še vedno veliko občanov ne namenja dovolj pozornosti ločevanju odpadkov. Vsi 
skupaj poskrbimo, da bo čim manj odpadkov, nastale odpadke pa ločujmo, da bodo 
stroški čim nižji.
Z ločevanjem odpadkov je potrebno pričeti doma. Za to imamo pri vsaki hiši na voljo 
dve posodi. Prosimo vas, da posebej upoštevajte navodila, ki so napisana na posodi 
z rumenim pokrovom, kaj lahko odložite v to posodo.
Papir odlagajte v poseben zabojnik, ki ga najdete na posameznih lokacijah 
(zbiralnice ločenih frakcij) v občini ali ga doma zbirajte za otroke za akcijo, ki poteka 
vsako leto preko šole ter jim s tem pomagate zaslužiti kakšen evro.

Prosimo vas, upoštevajte navodila, s čimer se boste izognili morebitnim težavam ob 
pregledu vsebin, ki jih občasno opravljajo pristojne službe.



SPOŠTOVANE OBČANKE IN OBČANI

Spoštovane občanke in občani!

Posredovali smo vam najpomembnejše informacije v zvezi z delovanjem naše 
občine. Opisali smo pomembnejše investicije ter vam jih tako čim bolj natančno 
predstavili.

Številne informacije vam ponujamo tudi na naši spletni strani zato vas vabimo, da jo 
pogosto obiščete: http://sv-tomaz.si/

IZDAJATELJ: OBČINA SVETI TOMAŽ

TISK:

Borut Vogrinec s.p. 
Hranjigovci 28, Sv. Tomaž 

031 581 385

http://sv-tomaz.si/


Pred nami so božično novoletni prazniki.

Želimo vam.vesele božične praznike,

V novem letu 201 7 pa predvsem zdravja, osebnega zadovoljstva m miru. 

Naj bo novo leto polno dobrih misli, lepih besed in iskrenih dejanj!

Vaš župan, Občinski svet m Občinska uprava občine Sveti Tomaž.


